
Dört eksik
vardı!..

BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ  Antalya'da hazırlıklarını sür-
dürdü. çalışmaya kasık ağrıları olan
Cenk Gönen ve Emre Özkan ile birlikte,
sol diz tendonunda ağrısı olan Holosko
ve sabah antrenmanında sol el bileğini
zorlayan McGregor katılmadı. 

Beşiktaş
Futbol
Takımı,
Antalya

kampının 6.gü-
nünde çalışmala-
rını akşam an-
trenmanıyla sür-
dürdü. Teknik
Direktör Samet
Aybaba'nın yöne-
timinde kondis-
yon ve taktik ça-
lışmaları yapan

siyah-beyazlılar,
ısınma koşularıy-
la antrenmana
başladı. Daha
sonra 5-2 çalış-
ması yapan ekip,
yarım sahada ya-
pılan çift kale
maç ile idmanı
tamamladı. Bası-
na kapalı olarak
yapılan çalışmaya
kasık ağrıları
olan Cenk Gönen

ve Emre Özkan
ile birlikte, sol
diz tendonunda
ağrısı olan Holos-
ko ve sabah an-
trenmanında sol
el bileğini zorla-
yan McGregor
katılmadı. Musta-
fa Pektemek özel
çalışma progra-
mını sürdürür-
ken, Manuel Fer-
nandes ise takım-

la birlikte çalıştı.
Bu arada antren-
manı Futbol Ko-
mitesi Üyemiz
Ahmet Kavalcı ve
Yatırımlar Komi-
tesi Üyesi Yalçın
Kaya Yılmaz da
takip etti. Siyah-
beyazlılar, bugün
saat 19.00'da Tut-
tur Cup'da Trab-
zonspor ile karşı-
laşacak.
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Üçüncülük için

Beşiktaş
Futbol
Takımı,
Tuttur

Cup turnuvası
3.’lük maçında
Trabzonspor ile
karşılaşacak. Spor
Toto Süper Lig
ikinci devre hazır-
lıklarını Antal-
ya’da sürdüren si-
yah-beyazlılar, ça-
lışmalar kapsa-

mında Tuttur Cup
turnuvasında mü-
cadele ediyor. 4
takımlı turnuva-
nın ilk maçında
Alman ekibi
Wolfsburg ile kar-
şılaşan Beşiktaş,
sahadan 2-0 mağ-

lup ayrılınca tur-
nuvada final oy-
nama hakkını kay-
betti. Beşiktaş
Futbol Takımı,
turnuvanın 3’lük
maçında Trab-
zonspor ile karşı
karşıya gelecek.

Bugün (9 Ocak),
Antalya Mardan
Stadı’nda oynana-
cak maç saat
17:00’de başlaya-
cak. Beşiktaş ma-
çın ardından ikin-
ci sezon hazırlık-
larını sürdürecek.

TTUUTTTTUURRCCUUPP  adlı turnuvada Wolfsburg karşısında ba-
şarısız bir sonuç alan Beşiktaş Trabzonspor karşısına
çıkıyor. Maç bugün (9 Ocak), Antalya Mardan Sta-
dı’nda oynanacak maç saat 17:00’de başlayacak. 



Basketbolda hazırlıklar
yeniden başladı

Beşiktaş Er-
kek Bas-
ketbol Ta-
kımı, Caja

Laboral maçının
hazırlıklarına başla-
dı. TED Ankara
Kolejliler ile dün
yapılan maçtan
sonra olumsuz hava
koşulları nedeniyle,
sabaha karşı İstan-
bul’a dönen Erkek
Basketbol Takımı,

THY Euroleagu-
e’de oynayacağı
Caja Laboral karşı-
laşmasının hazırlıla-
rına bugün yaptığı
tek antrenmanla
başladı. BJK Akat-
lar Spor Salo-
nu’nda, Başantre-
nörü Erman Kun-
ter yönetiminde
gerçekleşen idman,
ısınma hareketle-
riyle başladı. Ardın-

dan strecth yapan
Beşiktaş, daha son-
ra hareketli şut ça-
lışması yaptı. An-
trenmanın son bö-
lümünde 5’e 5 çift
pota maç yapan si-
yah-beyazlılar, tak-

tik organizasyonlar
üzerinde durdu.
Antrenmanı Kartal
Yuvaları Komitesi
Başkanı Metin Al-
bayrak da izlerken,
Tutku Açık çalış-
maya katılmadı.

TTEEDD  Ankara Kolejliler ile dün yapılan maçtan
sonra olumsuz hava koşulları nedeniyle, sa-
baha karşı İstanbul’a dönen Erkek Basketbol
Takımı, THY Euroleague’de oynayacağı Caja
Laboral karşılaşmasının hazırlılarına bugün
yaptığı tek antrenmanla başladı. 



8 milyon Avro gitti
QQUUAARREESSMMAA’’YYII  transfer eden Katar'ın Al Ain takımı sezon başında da Portekiz-
li oyuncuyu istemiş, Beşiktaş'a 6 milyon euro bonservis bedeli teklif etmiş,
Q7'ye ise 3 milyon euro garanti paradan iki yıllık anlaşma teklif etmişti. 

Quares-
ma'yı
transfer
eden Ka-

tar'ın Al Ain takımı
sezon başında da
Portekizli oyuncuyu
istemiş, Beşiktaş'a 6
milyon euro bon-
servis bedeli teklif

etmiş, Q7'ye ise 3
milyon euro garanti
paradan iki yıllık
anlaşma teklif et-
mişti. Al Ain'den
yılda 5 milyon euro
isteyen Quaresma,
bu teklifi kabul gör-
meyince "Çok sıcak
gitmem" diyerek

teklifi reddetmişti.
Q7, Beşiktaş'ta kal-
dığı yarım sezon
için 2 milyon Avro'-
yu cebine koydu.
Devre arasında da
kalan 1 milyon 750
bin Avro'sunu bıra-
karak Al Ain'in yo-
lunu tuttu. Yani ka-

baca bir hesap ya-
pacak olursak Q7
eğer sezon başında
Katar ekibinin tek-
lifini kabul etseydi
Beşiktaş'ı toplamda
8 milyon Avro kara
geçirecekti. Q7, 6.5
milyon Avro kaza-
nacak. 



Sözünde
durdu

GGAALLAATTAASSAARRAAYY  ve Kasımpaşa 400 bin
Avro vermelerine rağmen Gökhan Sü-
zen Beşiktaş'ı tercih etti. Süzen'in
böyle davranmasının sebei ise Samet
Aybaba'ya sezon başında söz vermesi
olduğu ortaya çıktı. 

Karakartal-
lar'ın İs-
tanbul

BŞ’den 1.1 mil-
yon avro’ya trans-
fer ettiği sol bek
Gökhan Süzen’in
siyah-beyazlılara
gelmesinde eşinin
de büyük payı
var. 25 yaşındaki
oyuncunun hayat
arkadaşı Sennur
Hanım, birçok ta-

kımdan teklif ol-
masına karşın
Gökhan’la ko-
nuştu ve siyah-
beyazlılara gitme-
sini istedi. Sennur
Hanım, Gök-
han’a “Pazarlık
bile yapma ve bu
fırsatı kaçırma.
Beşiktaş’a imzayı
at. Eğer Beşik-
taş’a transfer ol-
mazsan sana hak-

kımı helal et-
mem. Onlar seni
istiyorlar ve ben-
ce bizim için en
hayırlısı bu ola-
cak” dedi ve
Gökhan’ın Kar-
tal’ı seçmesinde
önemli etken ol-
du. Kartal’a im-
zayı atmadan ön-
ce menajeri
“G.Saray ve Ka-
sımpaşa sana Be-

şiktaş’tan 400 bin
Euro fazla veri-
yor” demişti. An-
cak Gökhan “400
bin Euro için Be-
şiktaş’tan vazgeç-
mem. Çünkü da-
ha sezon başında
Samet Aybaba’ya
söz vermiştim. O
beni istiyor. Para
için Beşiktaş yeri-
ne başka takımı
seçmem” dedi. 



“Aybaba formaları
adaletli dağıttı” 

Beşiktaş'ın
yıldız
oyuncusu
Holosko,

dün Futbol Ko-
mitesinden Ah-
met Kavalcı ile
yaptığı sohbette
teknik direktör
Samet Aybaba
sayesinde Avru-
pa’da ismini du-
yurduğunu söyle-
di. Slovak Milli
Takımı’nın kad-

rosuna alternatif
oyuncu gözü ile
bakılmasına sinir-
lendiğini ifade
eden Holosko
şöyle devam etti:
“Ben her yerde
as oyuncu olacak
kapasitedeyim.
Samet Aybaba
Hocamız göreve
geldiği günden
bu yana sahada
koşan ve müca-
dele eden futbol-

cuya adaletli for-
ma dağıtımı yapı-
yor. Ben çok ça-
lıştım hak ettim
ve formayı giyiyo-
rum. Kimse me-
rak etmesin Tür-
kiye’nin en başa-

rılı golcüleri Be-
şiktaş’ta. Orta sa-
hada ve defansta
oynayan arkadaş-
larımızın bile for-
vettekiler kadar
gol atma beceri-
leri var.” dedi. 

SSİİYYAAHH--BBEEYYAAZZLLII oyuncu Filip Holosko,
“Samet Aybaba sayesinde Avrupa’da
ismini duyurduğunu ve adaletli forma
dağıtımının buna neden olduğunu söy-
ledi.


